Co jsi dělal/a minulý týden/o víkendu/v sobotu/v neděli….?
-nakupoval ve Vaňkovce
-byla v restauraci a mluvila o studiu
Kde jsi byl/a včera/o víkendu/v neděli/?
doma
-Kam jsi šel/šla v pátek, včera…?
-do restaurace

Kam půjdeš/pojedeš příští víkend/ v létě(in summer)?
Do Prahy
Co budeš dělat zítra?

Strýc -teta
Prarodiče
Děti=children
Deštník umbrella
Déšť  M =rain
Okno N
Oko=eye (oči)
Křeslo
Koberec (dva koberce)
Sedačka (sofa)
Zrcadlo
Vana
Zub M
Zubní kartáček
Zubní pasta
Skříň F -skříně
Kuchyňská linka
Lednička
Lampa
Stůl
Židle
Myčka
Sporák
Ložnice
Obývák
Kuchyň
 Balkon
Dětský pokoj
Garáž
Chodba
předsíň
Zahrada
Přízemí N
První, druhé… patro
Výtah (lift)
Záchod
Pronajmout si

[bookmark: _GoBack]CHODIT – JEZDIT -LÉTAT
Každý den, obvykle, často.
Rád/nerad
Umím jezdit na kole
Dítě ještě neumí chodit
nikdy
